
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU ZDRAVOTNĚ 
SOCIÁLNÍ FAKULTY JIHOČESKÉ UNIVERZITY V ČESKÝCH 

BUDĚJOVICÍCH ZE 26.9. 2011 
 

	  

Přítomni (bez titulů): 

Členové AS 

I. Brabcová, O. Doskočil, A. Hudáčková, L. Kozlová, P. Scholz, V. Šnorek, P. Zimmelová, L. 
Embertová, K. Kocmanová, L. Martínek, V. Veisová, P. Vejsada 

Omluvená: 

S. Bártlová 

Hosté: 

V. Kahoun, I. Chloubová, J. Šemberová, J. Bednář 

 

Program: 

1. Výsledek elektronického hlasování 
2. Opatření děkanky ZSF JU č. 23/2011 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický 

rok 2012/2013 do bakalářských a navazujících magisterských studijních programů 
uskutečňovaných v českém jazyce 

3. Opatření děkanky ZSF JU č. 25/2011 k podmínkám přijímacího řízení pro akademický 
rok 2012/2013 do bakalářského a navazujícího magisterského studijního programu 
uskutečňovaného v anglickém jazyce 

4. Opatření děkanky ZSF JU 24/2011 k podmínkám přijímacího řízení o doktorských 
studijních programech pro akademický rok 2012/2013 

5. Aktualizace Dlouhodobého záměru ZSF JU pro rok 2012 
6. Volba zástupce ZSF JU v RVŠ 
7. Různé: Oprava chodníku, zápach v PC učebnách 

 

Skrutátory byli zvoleni: 

A. Hudáčková, L. Martínek 

PRO - 10 

PROTI - 0 

ZDRŽELI SE - 2 



1. Výsledek elektronického hlasování 

Předseda AS ZSF rekapituluje výsledky elektronického hlasování, které se uskutečnilo od 
posledního řádného zasedání: 

Dodatek k podmínkám přijímacího řízení do doktorského studijního programu pro 
akademický rok 2011/2012 byl v elektronickém hlasování schválen. Hlasování se zúčastnilo 
12 senátorek a senátorů, 12 hlasovalo PRO, nikdo PROTI. 

Opatření děkanky č. 17/2011 - evidence a rozvržení pracovní doby - byl v 
elektronickém hlasování AS ZSF schválen. Hlasování se zúčastnilo 13 senátorek a senátorů, 
13 hlasovalo PRO, nikdo PROTI, nikdo SE NEZDRŽEL. 

 

2. Opatření děkanky ZSF JU č. 23/2011 k podmínkám přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 do bakalářských a navazujících magisterských studijních 
programů uskutečňovaných v českém jazyce 

Předložený návrh zdůvodnila proděkanka Mgr. Chloubová. 

Senátor Doskočil vznesl otázku, zda uvažuje vedení fakulty o nějaké změně v přijímacím 
řízení do bakalářských a magisterských oborů, když v současnosti není příliš velký rozdíl 
mezi přijímacím řízením do různých úrovní studia na ZSF JU. Mgr. Chloubová reagovala 
v tom smyslu, že vedení fakulty stávající stav analyzuje. 

Hlasování o bodu č. 2 

PRO - 12 

PROTI - 0 

ZDRŽEL SE - 0 

 

3. Opatření děkanky ZSF JU č. 25/2011 k podmínkám přijímacího řízení pro 
akademický rok 2012/2013 do bakalářského a navazujícího magisterského studijního 
programu uskutečňovaného v anglickém jazyce 

Předložený návrh zdůvodnila proděkanka Mgr. Chloubová. Ve srovnání s letošním 
akademickým rokem nedochází k žádným změnám. K bodu nebyly žádné dotazy, ani 
připomínky. 

Hlasování o bodu č. 3 

PRO - 12 

PROTI - 0 



ZDRŽEL SE - 0 

 

4. Opatření děkanky ZSF JU 24/2011 k podmínkám přijímacího řízení o doktorských 
studijních programech pro akademický rok 2012/2013 

Dle proděkanky Mgr. Chloubové k obsahovým změnám nedochází. Počty doktorandů a 
přijímací řízení stanovují garanti oborů. Senátor Doskočil vznesl dotaz, zda se počty 
doktorandů snížily. Odpověď proděkanky byla kladná.  

Hlasování o bodu č. 4 

PRO - 12 

PROTI - 0 

ZDRŽEL SE - 0 

 

5. Aktualizace Dlouhodobého záměru ZSF JU pro rok 2012 

S tímto bodem seznámil senátory proděkan Prof. Kahoun. Materiály k tomuto bodu jsou 
přiloženy v příloze. 

Senátor Doskočil poznamenal, že chybí jednoznačně formulovaný záměr ZSF. Vyhledat 
pasáže týkající se ZSF z celouniverzitního záměru je totiž složité. Proděkanka Doc. 
Šemberová informovala, že této dokument existuje, každý rok se aktualizuje a musel být i 
v minulých letech schválen Akademickým senátem. Senátor Doskočil na to poznamenal, že se 
hlasovalo jen o záměru pro celou univerzitu, ale o záměru specificky pro naší fakultu nikoliv. 
Doc. Šemberová reagovala slovy, že jde o identické dokumenty. Senátor Doskočil žádá o 
zveřejnění dlouhodobého plánu pro ZSF jako specifického dokumentu, k čemuž se připojila 
senátorka Kozlová s tím, že již minulý rok AS ZSF žádal předložení dokumentu týkajícího se 
pouze naší fakulty. 

Hlasování o bodu č. 5 

PRO - 11 

PROTI - 0 

ZDRŽEL SE - 1 

 

 

 

 



6. Volba zástupce ZSF JU v RVŠ 

Na zástupce do RVŠ byli navrženi dva kandidáti, a to senátor Doskočil a tajemník Bednář. 
Předseda AS ZSF požádal oba kandidáty o krátký vstup, ve kterém byli senátorky a senátoři 
seznámeni se svými záměry v RVŠ.  

Ing. Bednář spatřuje svůj úkol hlavně v zajištění financí a financování VŠ vůbec. Zdůraznil 
zkušenosti s prací ve finanční a ekonomické sféře. Dále zdůraznil komunikaci informací o 
dění v RVŠ a snahu podporovat zájmy univerzity. 

Senátor Doskočil uvedl, že kromě ekonomické stránky RVŠ by měla být vnímána její role 
coby reprezentace vysokých škol. Poukázal na své zkušenosti v různých orgánech fakulty i 
univerzity. 

Po prezentaci obou kandidátu následovalo tajné hlasování.  

1. kolo 

Bednář - 6 hlasů 

Doskočil - 5 hlasů 

zdržel se - 1 

Žádný z kandidátů nezískal nadpoloviční většinu hlasů, hlasování se muselo opakovat. 

2. kolo 

Bednář - 6 hlasů 

Doskočil - 6 hlasů 

Z důvodu nezískaní nadpoloviční většiny hlasů, se hlasování muselo opakovat. 

Senátor Scholz požádal kandidáty, jestli by mohli přiblížit svůj záměr nějak blíže. 

Senátor Doskočil prohlásil, že se nebude aspirovat na roli ekonomického experta. Bude ho 
zajímat především postavení vysokých škol, vysokoškolský zákon a vize dlouhodobějšího 
záměru. 

Tajemník Bednář se chce zajímat především o financování vysokých škol. 

Senátorka Zimmelová oponovala tajemníkovi fakulty, že v RVŠ nejde pouze o hospodaření 
vysokých škol, je to především zastupitelský orgán vysokoškolských obcí. 

Po vyjádření obou kandidátu bylo přikročeno k dalšímu hlasování. 

3. kolo 

Bednář - 7 hlasů 

Doskočil - 5 hlasů 



Zastupitelem do RVŠ byl zvolen pan Ing. Bednář. 

 

7. Různé: 

- Oprava chodníku 

Senátor Scholz seznámil s postupem jednání s panem Ing. Bednářem ve věci nevyhovující 
úpravy „komunikace“ mezi objektem U Výstaviště a Uran a požádal tajemníka fakulty o 
přiblížení situace. Ing Bednář seznámil senátorky a senátory s postupem řešení. Jednal 
s příslušným odborem Magistrátu města České Budějovice, kdy bylo mu řečeno, že do roku 
2015 není žádná stavba na tomto místě naplánovaná. Chce oslovit příslušné úřady, aby 
přehodnotily priority. V následné diskusi senátor Scholz podporuje úpravu komunikace pro 
potřeby členů akademické obce ZSF JU i občanů Č. Budějovic. Další členové AS ZSF tuto 
iniciativu vítají. Senátor Martínek přislíbil v případě potřeby sepsání petice. O dalším průběhu 
bude tajemník fakulty Akademický senát informovat.  

- Zápach v PC učebnách 

Ing. Bednář informoval o výsledcích měření odbornou firmou. Firma, která měření prováděla, 
naměřila hodnoty formaldehydu a ozonu nižší než jsou povolené limity. V další diskusi 
k tomu botu bylo doporučeno v učebnách větrat. 

 

V závěru zasedání předseda AS ZSF sděluje, že v případě absence agendy pro jednání AS 
ZSF v říjnu, uskuteční se další řádné zasedáni až v listopadu. 

 

Zapsala: Lucie Embertová 

 

České Budějovice, 26.9.2011 


